
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wiesława Kiliana 

na 11. posiedzeniu Senatu 

w dniu 19 lutego 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Konstantego Radziwiłła 

Szanowny Panie Ministrze! 

W ostatnim czasie zwrócili się do mnie z prośbą o wsparcie pacjenci, którzy zmagają się z rakiem 

jelita grubego. Z informacji, które zostały mi przez nich przedstawione, wynika, że od ponad dwóch 

lat czekają na zmiany w istniejącym programie lekowym. Przekazali mi również, że od lat próbują 

uzyskać od kolejnych ministrów informację na temat tego, jakie plany ma ministerstwo, aby zmienić 

program tak, by pacjenci byli leczeni skutecznie i zgodnie ze standardami. 

Moją szczególną uwagę zwrócił fakt, że również środowisko lekarskie przyznaje, iż obowiązujący 

w naszym kraju program lekowy jest niezgodny ze standardami, nieskuteczny i, co gorsza, znacznie 

obciąża budżet NFZ. 

W związku z powyższym zwracam się do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o informację, czy resort 

planuje w najbliższym czasie jakiekolwiek zmiany w programie lekowym dotyczącym raka jelita 

grubego, tak aby polscy pacjenci byli leczeni skutecznie, bezpiecznie oraz zgodnie ze standardami i 

wiedzą medyczną. 

Z wyrazami szacunku 

Wiesław Kilian 

 


